
Søknad om bruk av elmotor i Tjøsvolls vannet, til utfiske av gjedde. 

Søker på vegne av Vest - karmøy grunneigerlag, om tillatelse til bruk av 
elmotor til uttak av gjedde i tjøsvollsvannet. 

Søker er Gunnleiv Ferkingstad og Odd-Bjørn Sandslett i VKGR. Utfiske 
tillatelsen gjelder for nevnte personer og derfor søker vi om lov til bruk av 
elmotor. 

Vi søker om tillatelse som gjelder samme periode som utfiske tillatelsen 
gjelder. 

- Motor har en effekt på 0.8 HK, 
- Båt plastbåt 14 fot. 
- Tidsperiode 15 august til 1 april året etter. Samme periode som utfiske 

tillatelsen. 
- Båtplass Åkra/sevland hos DR.Lund, vi har fått lov å ha den der. 
- Vi ønsker og snu rusene minst 2 ganger i uken, avhengig av været og 

eventuelle fangst, fisker disse godt snur vi bruker oftere. 
- Om det meldes på minus grader og is, så tar vi bruket på land, før 

frosten setter inn. 

Vi anser elmotor som et viktig hjelpemiddel, da for og komme raskere fram til 
bruket og tilbake igjen. På lang sikt er dette viktig for prosjektet, selv om vi kan 
ro, så er det mye enklere og komme raskere frem og lettere frem. 

Vi tror også elmotor vil forstyrre dyrelivet vesentlig mindre enn om vi må ro 
rundt i vannet. (til tider må vi nok ro uansett). 

Som fisketilatelsen sier tenker vi ruser, og et forsøk med havfiske teiner. Vi 
håper teiner er så effektiv at vi på sikt kan kun bruke disse teinene. (gjenstår og 
se, forsøk). Vi vet at Knut ståle og gjengen i sandnes bruker mye ruser og at 
dette virker, av den infoen jeg har fått hos Knut ståle så har ikke de fått annet 
enn fisk i rusene. 



Skulle vi få fugl i måten vi fisker på så er vi pålagt og ta raskt kontakt med 
statsforvalter (Stig Sandring) om dette, og om fangstingen/ metoden kan 
fortsette. 

Vi kommer ikke til og fiske før vannplantene i vannet har forsvunnnet for 
vinteren, da disse hemmer både båtferdsel og fiske. Dette skjer normalt i 
overganger av september/oktober. 

Vi har også lov til og bruke el apparat til fiske langs land, dette har vi ikke 
vurdert, det kan være Knut ståle tar noen økter med oss, da vi ikke har 
sertifikat til dette apparatet, men dette skal vist være en god metode for å ta 
ut smågjedde. 

Gunnleiv Ferkingstad. 


